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 Tid Tisdagen den 22 juni kl. 17:30 – 17:56 
   

 Plats Hantverkargatan 3, lokal Glasbruket 
   

 Justering 

 

 

 

Måndagen den 28 juni 2021 av §§ 1-19 

 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M) (Skype) 

Mikael Sundin (M) (Skype) 

Daniele Fava (L) (Skype) 

Minna Thullberg (MP) (Skype) 

Destiny Zandi Näslund (KD) (Skype) 

Alexander Ojanne (S) (Skype) 

Ulla Sjöbergh (S) (Skype) 

Tobias Johansson (V) (Skype) 

 

Tjänstgörande ersättare 

Nahman Hanna (S) (Skype) för Suhur Salahyusuf (S) 

 

Ersättare: 

Billy Östh (M) (Skype) 

Camilla Hane (M) (Skype) 

Joel Forsberg (MP) (Skype) 

Hamid Ershad Sarabi (C) (Skype) 

Moissis Nikolaidis (S) (Skype) 

Lisa Söderblom Arce (V) (Skype) 

Lina Lindfors (V) (Skype) 

 

Karin Franck (M) (Skype) 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Förvaltningschef Marina Högland, enhetschef Peter Ahlström (Skype), IT-

administratör Omar Farjani, borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C) 

(Skype), nämndsekreterare Marie Norrberg, ekonomichef Susanne 

Olsson (Skype), personalföreträdare Linda Runcrantz (Skype). 
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Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Svar på medborgarförslag om fler tillfälliga parkeringsmöjligheter 
vid Hammarbybacken  

B. Svar på medborgarförslag om att utöka spolningen av isen vid 
Eriksdalshallen  

C. Svar på detaljplan avseende del av Sätra 2:1 intill kv. 
Konduktören  

D. Renovering av Spånga bad, slutrapport  
E. Gärdets sportfält - anläggning av två 11-spelsplaner med 

hybridgräs, lägesrapport 

  
Beslut  
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordförande Hassan Jama m.fl. (V) och Alexander Ojanne m.fl. (S) 
lämnar särskilt uttalande på ärende 3D enligt följande: 
 
Att Spånga bad och idrottshall åter är tillgängliga för allmänheten är 
glädjande, vi tackar för slutrapporten och tyvärr är det som vanligt så att 
de slutgiltiga kostnaderna överstiger de planerade beloppen för 
renoveringen. Om vi i framtiden ska kunna undvika dyra renoveringar av 
idrottshallar och simhallar som är helt uttjänta så måste majoriteten i ett 
tidigare skede avsätta pengar till renovering och upprustning innan 
bärande konstruktioner är helt uttjänta.  
 
Majoritetens ovilja att sköta det löpande underhållet av stadens 
anläggningar är i slutändan kapitalförstörande och även något som 
stadens revisorer har anmärkt på, då kan man inte vänta tills sista stund 
innan man gör de insatser som är nödvändiga.   
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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